
Komisia vzdelania, kultúry, športu a sociálnych vecí

           Zápisnica

Miesto : Malá zasadačka v Závažnej Porube 
Dátum a čas: 23.10.2019 o 16.00 hod.
Prítomní - LB – Lucia Bačíková, DM – Dušan Migaľa, RM – Richard Macko, MM – Michaela
Mlynčeková, PI – Peter Iľanovský
Ospravedlnená – Andrea Uličná - AU

V úvode LB privítala ostatných členov komisie a ospravedlnila sa za meškanie.
Informovala ostatných členov o neúčasti jednej z členiek komisie AU.

Program:
1. Návrh pre rozpočet na rok 2020

LB. informovala ostatných členov, že výsledkom stretnutia by mal byť návrh pre rozpočet na
rok 2020.
Spoločne prešli existujúci Harmonogram podľa ktorého vypísali udalosti, kde treba rátať s
finančnými výdavkami – tieto vie finančne pozrieť a vyčísliť AU., keďže tieto akcie sa dejú
už roky objednávanie potrebných vecí je väčšinou v jej réžii.
(ide o podujatia typu : MDŽ, Deň Matiek, Úcta starším, Kladenie vencov a podobné)
LB. upozornila ostatných členov, že by bolo dobré sa zamerať aj na nové podujatia.
Aj na podujatia, ktoré by mohli slúžiť mladým a deťom – najmä v čase prázdnin, lebo v lete
nemajú moc možností sa stretávať a kultúrne vyžiť. Nato zareagoval RM., že od detí nieje
vôľa sa zúčastňovať podujatí – spomenul aktivitu Elenky Chovanovej, ktorá v lete vyšla s
projektom pre  mládež  –  Od folklóru  k  rock  n  rollu,  kde  sa  deti  nezúčastnili  na  prvom
stretnutí vôbec a potom pár detí – ktoré sú zapojené vačšinou všade. Väčšinou to tak býva,
že kultúru robia tí istí ľudia, ktorí zastupujú všetky zložky. 
LB. poznamenala, že sa zhodli s MM., ktorá jej tiež poslala návrhy a podnety na nové akcie,
že v lete by sa mohlo toho udiať viac.
Nato zareagoval RM., že sa toho deje počas roka až príliš veľa a preto by bolo dobre zlúčiť
niektoré akcie spolu.
Spojenie akcií ohodnotili kladne aj ostatní členovia, následne diskutovali, ktoré podujatia
by bolo vhodné spojiť.
Pozvoľna komisia po zhodnotení letných akcií, ktoré sa udiali prešla na nové podnety.
LB. otvorila nové podnety tým, že sa zamerala na stránky ktoré komisia obsahuje a teda na
kultúru, vzdelanie, šport a sociálnu oblasť.
Začala kultúrno-vzdelávacou oblasťou – čo sa týka detí  – navrhla že by bolo dobré sa
zamyslieť nad spôsobom akým vplývame na detí – dostať do ich podvedomia možnosti ako
hudba,  tanec,  herectvo,  tradície.  Vedela  by  si  to  predstaviť  formou  4  výchovno  –
vzdelávacích  koncertov,  ktoré  by  komisia  v  spolupráci  ZŠ  a  MŠ  mohla  zorganizovať.
Následne by  bolo  možné realizovať  tvorivé  dielne  –  kde  by  si  deti  priamo vyskúšali  aj
jednotlivé činnosti.
1. Jar – Hudba Art Septet Nicolaus – následne tvorivé dielne pre deti – s učiteľom ZUŠ
2. Leto – Tanec -  Buranský spoločenské tance – tvorivé dielne s deťmi
3. Jeseň – Pantomíma napr. Kasprzyk (spolužiak Katky Jambrichovej) + tvorivé dielne
4. Zima – Poludnica – Zvyky na vianoce + tvorivé dielne
Na toto zareagoval DM., ktorý nesúhlasil s názorom aby sme zasahovali do edukačných
kompetencií oboch riaditeliek, že je to v ich náplni práce. Oni sa im núkať s Poludnicou
nebude, ak chcú zavolajú ich sami. 
MM. Toho času na materskej dovolenke musela odísť za synom, nakoľko jej zavolali z domu.



RM. poznamenal, že vždy sú krúžky o rodičoch – že ak raz rodič ich vodiť nebude na krúžky
tak sa nič neudeje.
LB apelovala na ostatných členov s tým, že by nebolo dobré neurobiť absolútne nič – iba sa
prizerať. Povedala že je možnosť, že to deti  ovplyvní. Že by nebolo dobré len sedieť so
založenými rukami a nič neskúsiť. Tiež apelovala na programové zameranie komisie, kde
nám priamo vyplýva prinášať nové podnety v oblasti kultúry a športu.
Následne nastala situácia,  kedy DM. potreboval  odísť  a čakal na rozpustenie komisie  –
neakceptoval  výzvu  predsedníčky  komisie  nato  aby  ich  nechal  ďalej  pracovať,  keďže
nesplnili cieľ stretnutia. 
K ďalším návrhom či  už od LB,  alebo návrhom od členky komisie  MM  sa komisia už
nedostala. Od ostatných členov komisie predsedkyňa komisie podnety, ktoré boli uvedené v
pozvánke neobdržala.

Predsedkyňa komisie LB uviedla - nakoľko sa komisii nepodarilo vytvoriť plán podujatí pre
nasledujúci rok – teda nevznikol dokument ako podklad pre rozpočet na nasledujúci rok
2020 – z toho vyplýva , že na nové činnosti nebudú z rozpočtu vyčlenené financie– činnosť
komisie  ako  takej  je  zbytočná,  pretože  podujatia,  ktoré  spadajú  pod  komisiu  –  teda
zabezpečovanie týchto vecí zabezpečuje priamo zamestnankyňa obce AU.
Z toho dôvodu sa rozhodla predsedkyňa komisie odstúpiť, aby mohla svoj voľný čas venovať
veciam, ktoré sú v súlade s programovým zameraním, a ktoré prinesú do našej obce niečo
nové  - svoj voľný čas bude venovať činnosti s mládežou z 3GD.

                                  Zapísala Lucia Bačíková


